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Harsnablundvej 1-7 8600 Silkeborg 

goedvad.skole@silkeborg.dk 

www.goedvadskolen.silkeborg.dk 

 8970 2820 

 

Skolebestyrelsesmøde - onsdag d. 25. september 2019 kl. 19.00 – 21.00 

 

Fraværende: Karina  Ordstyrer: John 

 

Dagsorden: 

 

Pkt. 1 kl. 19.00 Godkendelse af referat fra sidst og aftenens dagsorden / b 

  Dagsorden og referat godkendt. 

Pkt. 2 kl. 19.05 Meddelelser fra skoleledelsen / o   

  -Opstart af Lærings Cafe. Det henvender sig primært til 5.-6. klasse. 

-I uge 43 har vi skoleovertagelse. Lærerstuderende overtager skolen og 

klasserne. 

-5. årgang er på lejrskole i uge 43. 

-Vi har afholdt brandøvelse på skolen og i SFOen på en fællesdag. Det 

gik rigtig godt med at få børnene ud. Det var en anden sag med 

personalet. Der blev ikke råbt brand i forberedelseslokalerne. 

-Jan Baad har fejret sit 40 års jubilæum. Han skal på besøg hos 

Dronning på mandag. 

-Rikke Meyer går på barsel d. 1/11 -2019. Vi har ansat en god kandidat.   

 

 

 



Pkt. 3 kl. 19.15 Trivselsmåling / o 

Gennemgang af skolens trivselsmåling. Indsatsområderne lægger ud på 

Intra.  

Pkt. 4 kl. 19.35 Multibane – nedsættelse af udvalg / d + b 

John har lavet et udkast til en grundansøgning, som vi arbejder ud fra 

og justeres efter, hvilken fond vi søger. Dokumenter ligger på drev, og 

det er tilladt at rette og skrive til. KD tilføjer alle til dokumenterne. 

Der skal lave et generelt informationsbrev, der kan sendes ud til 

samarbejdspartnere, så vi kan få deres støtte, også officielt.  

KD har orienteret skoleafdelingen, som er positiv overfor tiltaget.  

KD har undersøgt om vi er forpligtede til at hente flere tilbud, og har 

fået tilsagn om at det er en god ide. Vi har således bedt om et nyt tilbud. 

John laver en doodle.  

Tovholdere  Fondsansøgning: John / Line 

  Sociale medier: Frederikke / Dirk 

  Lokalråd / grundejerforeninger: John 

  Foreningerne: Rikke 

   

PAUSE 

Pkt. 5 kl. 20.10 Klubtilbud for 4. årgang – fysiske rammer / pædagogisk indhold 

  Kan blive en midlertidig løsning, hvis Dybkærskolen bygger en ny klub. 

Har vi plads? Hvor skal det være? Vi ønsker ikke at ”rode” ved vores 

nuværende SFO.  

KD bliver skarpere på økonomien og fremlægger til næste møde. 



   

Pkt. 6 kl. 20.30 Økonomi – status og ny besparelseskrav / o 

Silkeborg kommune skal spare, hvilket også betyder en besparelse på 

skoleområdet. Der er derfor indkøbsstop på skolen og i SFOen. 

Pkt. 7 kl. 20.50 Evt. 

Spisepause. Har børnene nok tid til at spise? Kan der blive meldt noget 

ud? Vi diskuterer det næste gang. 

Ekstra skolebestyrelsesmøde i april. 

Pkt. 8 kl. 20.55  

 

Næste SB-møde er d. 12. november 2019 

 

Ekstra SB-møde med Grauballe og Dybkær d. 21. april 2020 


